





الموضوع: سلامة أطفالنا أولويتنا: إصدار أدلة سلامة الأطفال الجديدة!

أولياء الأمور ومقدمي الرعاية الكرام،

تحية طيبة وبعد،،،

إن سلامة أبنائنا الصغار من أهم أولوياتنا، وهذا ما ندركه جيداً في هيئة أبوظبي للطفولة البكرة ومركز أبوظبي للصحة العامة حيث نحرص على العمل جنباً إلى جنب معكم لتحقيقه. قمنا مؤخراً بتطوير دليلين خاصين بسلامة الأطفال في المنزل والمركبات، حيث يحتوي الدليلان على إرشادات وتوصيات شاملة تساعدكم على توفير بيئة آمنة تمكن الأطفال من استكشاف محيطهم بأمان، والاستعانة بالمعدات اللازمة لحماية الأطفال من المناطر المختلفة في المنازل والمركبات.

لقد جاء إصدار الأدلة الأساسية التي تم إعدادها ومراجعتها من قبل هيئة أبوظبي للطفولة المبكرة بالتعاون مع مركز أبوظبي للصحة العامة وفق أفضل المارسات العالمية وتوصيات السياسات وإرشادات الصحة والسلامة المتبعة في المؤسسات العالمية.

نحثكم على تحميل هذه الأدلة والتعرف على ارشادات السلامة الموضحة فيها، فإن لالتزامكم برعاية أطفالكم قيمة لا تقدر بثمن. والآن، كل ما عليكم فعله هو مسح الرمز الشريطي أدناه للوصول إلى المعرفة والأدوات اللازمة للحفاظ على سلامة أطفالكم على الدوام:



امسح للحصول على الوثائق الخاصة بالوقاية من إصابات الأطفال

نشكركم على تمكيننا من المساعدة في رعاية وحماية أحبائكم. يرجى متابعتنا على

adphc_ae

abudhabi_eca

لزيد من المعلومات، يمكنكم التواصل معنا على info@adphc.gov.ae

مع أطيب التحيات،

هيئة أبوظي للطفولة المبكرة ومركز أبوظي للصحة العامة









Subject: Safeguarding our children is our top concern: Unveiling new child safety guidelines!

Dear parents & caregivers,

Ensuring the safety of our little ones is paramount to us all. We are fully cognizant of this responsibility at the Abu Dhabi Early Childhood Authority (ECA) and the Abu Dhabi Public Health Centre (ADPHC) and we work closely with you to uphold it. For this reason, we have compiled two comprehensive child safety guides, one for safety at home and another for safety in vehicles. The guidebooks highlight comprehensive instructions and recommendations to help you create a secure environment for children to safely explore their surroundings. They also offer guidance on installing the necessary equipment to safeguard youngsters against hazards, both at home and on the road.

The two essential guides, prepared and reviewed by ECA in collaboration with ADPHC, adhere to international best practices and policy recommendations as well as global health and safety guidelines.

Your dedication to the well-being of children entrusted to your care is invaluable, and so we encourage you to download these guides and acquaint yourself with the security protocols outlined within. All you have to do is simply scan the barcode below to gain access to the information and tools required to ensure your children's safety at all times.



Scan to get the Child Injury **Prevention Documents**

Thank you for allowing us to assist you in nurturing and protecting your precious ones.



adphc_ae



(d) abudhabi eca

For more information, you can reach us on info@adphc.gov.ae

Warm regards,

Abu Dhabi Early Childhood Authority & Abu Dhabi Public Health Center

